## Спецификация

## контрольных измерительных материалов для проведения промежуточной аттестации по английскому языку для обучающихся 6-х классов

- **1. Учебник:** Spotlight 6. Английский язык. 6 класс: учебник для общеобразовательных организаций /Ю.Е.Ваулина, Д.Дули, О.Е.Подоляко, В.Эванс М.: Express Publishing: Просвещение, 2017. (Английский в фокусе)
- **2. Назначение работы** определение уровня предметной подготовки обучающихся 6-х классов общеобразовательной школы по английскому языку.
  - 3. Форма проведения итоговая контрольная работа.
  - **4.** Структура работы и типы заданий. Итоговая контрольная работа по английскому языку представлена двумя эквивалентными по содержанию и сложности вариантами, каждый из которых включает 4 задания. Все задания контрольной работы представляют собой задания с выбором ответов (ВО).
  - 5. Распределение заданий итоговой контрольной работы по английскому языку для 6-х классов по основным элементам содержания и типам заданий.

№	Тип	Проверяемые элементы содержания	Максима	
зада	зада		льный	
ния	ния		балл	
1	ВО	Понимание в прочитанном тексте запрашиваемой	5	
		информации		
2	ВО	Лексические навыки употребления нужной лексической	5	
		единицы в коммуникативно-значимом контексте		
3	ВО	Коммуникативные умения вести комбинированный диалог в	5	
		стандартных ситуациях неофициального общения, соблюдая		
		нормы речевого этикета, принятые в стране изучаемого		
		языка.		
4	ВО	Грамматические навыки употребления нужной	8	
		грамматической формы слова в коммуникативно-значимом		
		контексте		
Итого:				

- **6. Время выполнения работы** 40 минут без учета времени, отведенного на инструктаж обучающихся и заполнение титульного листа бланка ответов.
- 7. Оценка выполнения работы. Максимальное количество баллов 23.

Отметка по пятибалльной	«2»	«3»	«4»	«5»
шкале				
Первичные	менее 12	12-16	17-20	21-23
баллы				

## Демонстрационный вариант контрольных измерительных материалов для проведения промежуточной аттестации по английскому языку для обучающихся 6-х классов

## 1 Read the text and choose the correct item for sentences 1-5.

Dear Mrs. Fortune.

5 ... is in winter.

a) August

b)January

I read your advertisement for an au pair in the International Times. I am very interested in the job. I would like to work in the USA this summer. I like children and I would like to look after your two sons.

My name is Anna Sentinelli, and I am nineteen years old. I live in Padua, Italy, with my family. We are a very big family. I have six brothers and two sisters. My mother does not go out to work because she has a lot to do at home. I am the oldest child in the family. When I am at home I help her with my younger brothers and sisters. My father is an engineer. His office is in Venice. He is not at home very often because he travels a lot for his job.

At university I am studying English and Russian. I want to be an interpreter. I like reading and

My university semester ends on June 15th and I go back on September 15th.

Yours sincerely, Anna Sentinelli **1**. Anna is writing to... a) her parents. b) a woman for a job. c) a friend. 2. Anna wants to... a) stay with an American friend. b) have a holiday in the USA. c) find a job in the USA. **3**. Anna can start work... a) in June. b) in January. c) in September. **4**. In Anna's family there are... a) six children. b) eight children. c) nine children. **5**. Anna is ... a) an interpreter. b) studying languages. c) an engineer. Vocabulary 2 Choose the correct word: 1 Ben is his dad's .... a) daughter b) brother d) cousin c) son **2** I go to the ... to buy bread. a) chemist's b) baker's c) toy shop d) library **3** It's rainy and windy. Jim is wearing ... today. a) shorts b) sunglasses c) a raincoat d) a T-shirt **4** When you ride a bike, wear a bicycle ... . b) hat a) cap c) seat belt d) helmet

c) March

d) October

F	A: Can I have your addr B:  A) Yes. 34, Apple Road	•	Mr Brown.	c)Yes. It's Brown.	d)Here you are.			
	A: Can I have a cup of coffee? B:							
	a) No, I'm on a diet.		s then.	c) Here you are, sir.	d) Thanks a lot.			
3	A: Would you like any B:							
<b>4</b> A	a) I want. b) A gla		c) A p	iece of cake, please.	d)Yes, they are			
a) V	<b>B:</b> On foot.  Where are your feet?  How far is your school?	, · · · · ·	u walk to s o you usua	school? lly get to school?				
a) l	A:	c) How	•	ons do you have? hese jeans?				
	ammar Choose the correct wor	rd / phrase						
a) ( b) ( c) (	I get (1) at half (2) (1) off (2) to (1) up (2) past (1) to (2) of (1) in (2) past	(3) on (3) on (3) in	ny.					
a) ( b) ( c) (	How (1) butter and (1) much (2) many (1) many (2) many (1) much (2) much (2) much	how (2) eggs ha	ve you got	in your basket?				
	This is house. they're b) their	c) them	d) the	у				
<b>4.</b> I a) o	I my homework at th do b) am doir		lo d	) did				
	Do you know this woma Yes, she does. b)		e) Yes, I do	o. d) Yes, this wo	oman does.			